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  ZAPISNIK 

sa 13. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, odrţane 19. prosinca 2018. 

godine, s poĉetkom u 10:00 sati u uredu Općinskog naĉelnika. 

NAZOĈNI vijećnici: Lukša Hropić, Dino Katić, Nina Glumac, Tonći Šarić, Ilija Frlan, Anita 

Janĉić Lešić, Martina Bašić Ivĉević, Pavao Lagetar  

NISU NAZOĈNI vijećnici: Miro Mariĉević 

OSTALI NAZOĈNI: Leo Katić općinski naĉelnik, Margaret Hropić zamjenica općinskog 

naĉelnika, Korana Zavadlav proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela 

 

Predsjednik Ilija Frlan je otvorio sjednicu, pozdravio nazoĉne, utvrdio da je na sjednici 

nazoĉno osam vijećnika i da Vijeće moţe pravovaljano odluĉivati te je predloţio sljedeći  

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik s 12. sjednice Općinskog vijeća 

2. Izmjene i dopune Proraĉuna Općine Lastovo za 2018. godinu i projekcija za 2019. i 

2020. godinu 

3. Proraĉun Općine Lastovo za 2019. godinu i projekcije za 2020. i 2021. godinu 

4. Analiza stanja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo u 2018. godini 

5. Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo za 2019. 

godinu s financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje 

6. Vijećniĉka pitanja. 

 

Predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da je s sedam glasova „za“ i 

jedan glas „suzdrţan“ usvojen dnevni red.  

 

AD 1. ZAPISNIK S 12. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Kako nije bilo rasprave, Predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje Zapisnik s 12. sjednice 

Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se Zapisnik s 12. sjednice 

Općinskog vijeća jednoglasno (sa osam glasova „za“) usvaja. 

 

AD 2. IZMJENE I DOPUNE PRORAĈUNA OPĆINE LASTOVO ZA 2018. GODINU I 

PROJEKCIJA ZA 2019. I 2020. GODINU 

 

Anita Lešić viša referentica za proraĉun i financije prikljuĉuje se sjednici te ukratko izlaţe  

Izmjene i dopune Proraĉuna Općine Lastovo za 2018. godinu i projekcija za 2019. i 2020. 

godinu s pripadajućim izmjenama Plana, Programa te Odluka. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Mene samo zanima ova razlika iz Općeg u odnosu na Posebni dio, 

stavka 329 Ostali nespomenuti rashodi poslovanja, jer je nekih pola milijuna kuna razlike, pa 

kad idem na posebni dio ne mogu ih naći. 
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Anita Lešić: E pa to je malo teško naći jer se taj konto 329 provlaĉi kroz cijelih jedanaest 

stranica, treba sa svih jedanaest stranica naći konto 329 i zbrojit ga. Najveći dio ove stavke se 

odnosi na troškove ovrhe koja je bila u ovoj godini, na stranici 5. ima konto 329, 517.000,00 

kuna, to je glavnina iznosa, al ima ga još i na drugim mjestima. 

 

Anita Janĉić Lešić: To su ovrhe za što bile? 

 

Anita Lešić: Ovo je ovrha od MGT-a, odnosno od Prokljana, pa sam ja to stavila na jedan 

poseban konto: Ceste i Parking - troškovi ovrhe, jer su oni to radili i tu imamo na kontu 343 

kamate, a na kontu 329 glavnica i tu su ostali troškovi i troškovi njihovog odvjetnika. 

 

Anita Janĉić Lešić: A ima li još druge ovrhe? 

 

Anita Lešić: Druge ovrhe su na strani 4., poglavlje: Trg lastovskog poklada, iznos 56.500,00 

to su kamate od Ministarstva turizma. U prvoj koloni je ono što smo zbilja platili, a onda je 

ovo plan. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Onda to još nije gotovo ustvari? 

 

Anita Lešić: To je gotovo, to je plaćeno. Ostvarenje do 25.11. to je ono što se stvarno 

dogodilo. Sami povrat Ministarstvu turizma se ne knjiţi kao trošak, on će se direktno knjiţit 

na smanjenje dobiti, odnosno na smanjenje viška prihoda jer to ne predstavlja trošak, nije bilo 

fakture, nismo nešto plaćali, nego smo vratili sredstva, vraćeno je 239.000,00 u rebalansu se 

to ne vidi, a vide se kamate koje su 56.279,00. Ministarstvo turizma je bjanko zaduţnicom 

povuklo sredstva 239.000,00 kuna plus 56.279,00 kn kamata. 

 

Martina Bašić Ivĉević: A jesmo li mi ta sredstva potrošili? 

 

Anita Lešić: Mi smo ih dobili i bili smo duţni, omjer je bio 50/50, sad govorim općenito, ako 

smo dobili 100.000,00 kuna trebali smo potrošit njihovih 100.000,00 i naših 100.000,00. 

Njihovih 100.000,00 smo potrošili, a naših nismo. I onda je drţava izraĉunala da mi njima 

moramo vratit jer nismo potrošili svoj novac. Mi kad dobijemo takvu potporu mi smo duţni 

potrošit i njihov novac i svoj u omjeru koji je preciziran ugovorom. Mi smo na Trg lastovskog 

poklada potrošili sve njihovo i dio našega. 

 

Anita Janĉić Lešić: A gdje je evidentirana ona ovrha arheološka? 

 

Anita Lešić: Ovrha je kroz fakturu, a kamate su vidljive na 7. stranici, a sama faktura, sami 

trošak je iz ranijega razdoblja iz 2017. tako da je to ušlo u troškove u 2017. ne vidi se u 2018., 

vide se samo kamate. 

 

Anita Janĉić Lešić: Jel bilo još ovrha do jedanaestog mjeseca? 

 

Anita Lešić: Ne, bile su te tri. 

 

Anita Janĉić Lešić: Mene zanima ovaj Deponij smeća, tu su neki veliki novci, pa me zanima 

da se to malo razjasni. 
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Anita Lešić: Najveći iznos na ovom deponiju je zapravo ova stavka od 1.551.000,00, to se 

zapravo odnosi na zgradu u ex Maršalki koja će se koristit za komunalne djelatnosti izmeĊu 

ostalog. 

 

Anita Janĉić Lešić: To je Tehniĉka radiona? To je fiziĉki tehniĉka radiona? 

 

Leo Katić: Da, fiziĉki tehniĉka radiona. 50% od procijenjene vrijednosti je prikazano pod 

komunalu, a 50 % procijenjene vrijednosti je prikazano kroz vatrogastvo. Nismo dobili novac 

nego tu protuvrijednost koju negdje treba prikazivat. Ona će biti višenamjenska i ona je 

cijepana tj. njena vrijednost na 50/50.  

 

Pavao Lagetar: Hoće li tamo biti reciklaţno dvorište? 

 

Leo Katić: Sigurno će tamo biti privremeno odvojeni otpad u smislu kartona i plastike. Kako 

je Ţupanijski zavod brisao iz njihovog plana pretovarnu stanicu Kalac, na koju je potrošeno 

puno novaca od nje naţalost ništa neće biti, onda je u opisnom dijelu taj dio djelatnosti vezano 

za smeće uvršten u opisnom dijelu kod Soznja tako da na jednom mjestu bude i jedno i drugo. 

Do sada Fond nije raspisivao tu vrstu natjeĉaja osim natjeĉaja za spremnike za odlaganje i mi 

smo u tom natjeĉaju i ĉeka se realizacija. 

 

Martina Bašić Ivĉević: I to ide preko Komunalca? 

 

Leo Katić: Komunalac nije ugovorna strana Fonda, ugovorna strana Fonda je Općina, ali u 

realizaciji Komunalca. 

 

Martina Bašić Ivĉević: A managera još nemamo. 

 

Leo Katić: Ne, al sad smo govorili o tehnici kako to funkcionira, Fond nema ugovore s 

komunalnim tvrtkama nego s općinama i gradovima, a oni to rade kroz svoja komunalna 

poduzeća. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ovi rashodi od djeĉjeg igrališta, to je naš trošak? 

 

Anita Lešić: Djeĉje igralište je financirano od strane Ministarstva regionalnoga razvoja, skoro 

sve, naš dio je 10 %. 

 

Martina Bašić Ivĉević: A što je graĊevinsko zemljište Ubli rashod? 

 

Leo Katić: Cijela parcela od bazena za gorivo do granice Sirene je jedna parcela i to je to 

graĊevinsko zemljište na kojemu se izmeĊu ostaloga i nalazi Djeĉje igralište. 

 

Anita Janĉić Lešić: Da li je Djeĉje igralište u cijelosti završeno, svi novci potrošeni i svi 

radovi završeni? Što još treba? 

 

Leo Katić: Naš dio ne, naše uĉešće.  

 

Anita Janĉić Lešić: Općina Lastovo još nije uplatila svoj postotak investicije u Djeĉje 

igralište? Tih 40.000,00 kuna? 

 

Anita Lešić: Ne.  
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Anita Janĉić Lešić: A da li je fiziĉki igralište završeno? Cijeli je posao gotov, više se tamo 

ništa neće raditi? 

 

Leo Katić: Ministarstvo ga kao takvoga u izvješću prihvatilo kao završenu investiciju, a naša 

ideja je zatvaranje da tamo ne ulaze više strojevi, da napravimo fiziĉku prepreku i da onaj dio 

tamponiramo u smislu pomoćnog parkinga za ljeto. Kako se tamo ne moţe vršiti graĊevina u 

smislu zaštićenog podruĉja arheologije, to je ideja da u proljeće tamponiramo, napravimo 

fiziĉku ogradu u smislu ulaska velikih kamiona i da taj dio privremeno bude rezervna lokacija 

za parking. 

 

Martina Bašić Ivĉević: To je u sklopu tih 40.000,00? 

 

Leo Katić: 40.000,00 je Djeĉje igralište. Ja sad govorim o onome prostoru oko. 

 

Anita Janĉić Lešić: Projekt Djeĉjeg igrališta je teţak 800 i nešto tisuća kuna, 10 % je naše - da 

li je taj projekt gotov, plaćen i fiziĉki gotov, taj projekt, ne govorimo sad o tamponiranju i 

dalje. 

 

Leo Katić: Projekt je gotov, osim što nije plaćen. 

 

Anita Janĉić Lešić: Više se tamo u sklopu tog projekta ništa neće radit. 

 

Pavao Lagetar: Jesu li ovih 866.000,00 sva sredstva od Ministarstva ili su i dio naša? 

 

Anita Lešić: To je cijela investicija. I naša i njihova sredstva. 

 

Pavao Lagetar: Da se ne dogodi da nam ponovno blokiraju jer mi nismo dio svoj platili. 

 

Leo Katić: Naš dio je vezan za nadzor, vi kad idete na natjeĉaj morate imati svoj trošak, a naš 

trošak je u svemu, pa i u tome projekt, nema natjeĉaja bez projekta. To je naš trošak i onaj dio 

koji Ministarstvo još nije, a mi se nadamo da će do kraja godine uspjet, taj dio da nam osigura 

iz neraspodijeljenih sredstava za trošak nadzora. Kad se to sve zbroji naše uĉešće i to, to je 

oko 40.000,00 kuna. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Koliko sam razumjela, izgradnja djeĉjeg igrališta je to, graĊevinsko 

zemljište, to je u biti ono što nam je prepisalo Ministarstvo, tu je uneseno 1.312.000,00, to je 

projekcija što smo dobili na poklon. 

 

Anita Lešić: To je procijenjena vrijednost zemljišta. Smisao je da ne moţemo knjiţit 

povećanje imovine, ovo je povećanje imovine, ako ne knjiţimo prihode i rashode, što je na 

jedan naĉin i logiĉno, ako knjiţim prihode i rashode onda to moram imati u Proraĉunu, u 

Planu. Ministarstvo financija smatra da treba knjiţit prihod od drţave u smislu potpore, a 

onda zemlju kao da smo je kupili. 

 

Anita Janĉić Lešić: Ovdje negdje piše kao kapitalne potpore, a negdje kao donacije? 

Anita Lešić: To su zapravo kapitalne potpore drţave u naturi, u zemljištu, ali tako treba 

knjiţit, u zemljištu i u zgradama. 
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Anita Janĉić Lešić: Baš sam mislila te to pitat, zašto u ovih 4.000.000,00 kuna Doma mladih 

je donacija, a ovamo nije donacija? 

 

Anita Lešić: Kapitalne su te koje su kapitalne, sama rijeĉ govori. 

 

Leo Katić: Kod Doma mladih, kad ga je već Anita spomenula, nije samo zgrada, pripadajući 

prostor Doma mladih je i cijeli prostor, postojeća parcela bivšeg igrališta - boĉni dio i toj 

ĉestici pripada i prostor otpozadi. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Znaĉi, ovih 4.250.000,00 je procjena vrijednosti nekretnine a stvarni 

iznos radova je 266.000,00.  

 

Anita Janĉić Lešić: Da li je negdje ovdje evidentirana vodovodna imovina odnosno ono što se 

predavalo NPKLM-u? 

 

Anita Lešić: U pravilu svu imovinu vodovoda knjiţi Komunalac u svojim knjigama, jer se ne 

moţe dvostruko knjiţit i u Općinu i tamo, tako da sve što se predava zapravo se predava iz 

Komunalca odnosno iz Vodovoda i odvodnje predava NPKLM-u. U Općini nije knjiţeno 

ništa u smislu imovine, al onda imamo Komunalca kao svoju imovinu. 

 

Predsjednik Ilija Frlan zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Izmjene i dopune Proraĉuna 

Općine Lastovo za 2018. godinu i projekcija za 2019. i 2020. godinu s pripadajućim aktima.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se sa sedam glasova „za“ i 

jednim glasom „suzdrţan“ donose 

 

Izmjene i dopune Proraĉuna Općine Lastovo za 2018. godinu  

i projekcija za 2019. i 2020. godinu s pripadajućim aktima (u prilogu). 

 

AD 3. PRORAĈUN OPĆINE LASTOVO ZA 2019. GODINU I PROJEKCIJE ZA 2020. 

I 2021. GODINU 

 

Anita Lešić ukratko izlaţe Proraĉun Općine Lastovo za 2019. godinu i projekcije za 2020. i 

2021. godinu s pripadajućim Planom, Programima te Odlukama. 

 

Anita Janĉić Lešić: Ovo u Općem dijelu, imamo pomoći iz proraĉuna 633 - 4.412.000,00 jel 

se ovo opet odnosi na imovinu? 

 

Anita Lešić: To su pomoći iz proraĉuna RH odnosno ministarstava samo što se knjiţe tako i 

tu ima svaĉega - i tekućih i kapitalnih. Poslije u posebnom dijelu se rasporeĊuju na razne 

stvari. 

 

Anita Janĉić Lešić: A ovdje u rashodnoj strani graĊevinski objekti su 3.492.000,00 kuna, 

rashodi za nabavu proizvedene dugotrajne imovine 4.190.000,00. Što je to šumska 

infrastruktura 800.000,00 kuna? 

 

Leo Katić: Šumska infrastruktura je projekt na koji smo se prijavili koji je se raspisan za 

2019. godinu od Ministarstva regionalnoga razvoja, to je sanacija i ureĊenje šumske 

infrastrukture na otoku Lastovu. To nije objekt u smislu objekta. Radi se o ureĊenju tih cesta i 

putova koji su u meĊuvremenu postali neprohodni, opasni, radi se o cijeloj mreţi postojećoj, 
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nije širenje nego odrţavanje. Ima oko 26 kilometara. UreĊenje ne znaĉi košnja, radi se o tome 

da kada je šumska struktura raĊena nije nikad taj projekt završen nikad se nije vršilo frezanje 

postojećih putova nego se ta investicija napravila na naĉin da su se napravili putovi bez 

frezanja, stabilizacije uspona i padova zato bacamo tampone pa oborinske vode nose, sad bi 

se s tim projektom, ako proĊemo na taj projekt, se ti putovi uredili na naĉin da bi tu 

osiguravali i participirali Hrvatske šume u smislu dionica koje prolaze preko drţavnih šuma, 

mi imamo odnos negdje oko 25 % drţavno, a ostalo općinsko i privatno, to je zajedniĉki 

projekt. Ukoliko proĊemo na tom natjeĉaju mi ćemo potpisivati Sporazum sa Hrvatskim 

šumama koje će participirati u tom dijelu, tako da bi sljedećeg proljeća tu infrastrukturu 

uredili. Ona je do šuma, do polja sve ono što postoji - 26 kilometara. Sve ono što se pokazalo 

zanimljivo i radi poţara i biciklistiĉki to je cijela jedna priĉa. Temeljem procjene elaborata 

koje su napravile Hrvatske šume - radi se o dokumentu Hrvatskih šuma. Frezanje, valjanje i 

stabilizacija uspona i padova koje bi dugoroĉno riješile problem neprohodnosti koju sad 

imamo. 

 

Anita Janĉić Lešić: Što se tiĉe Lastovskog poklada u ovoj godini je predviĊeno isto 

480.000,00 kuna, što se planira radit? 

 

Leo Katić: To je priĉa koja traje već godinama, ona bi trebala biti završena s izgradnjom 

parkinga, sa završetkom javne rasvjete, sa rješenjem visokonaponske mreţe koja tamo postoji, 

i to je u planu da se nastavi ukoliko u toj cijeloj priĉi bude sredstava i budemo sa HEP-om i 

onima koji su u toj cijeloj priĉi našli zajedniĉki jezik. Ukoliko se ta priĉa ne nastavi, mi ćemo 

u 2020. godini izbrisati kao takvu i neće se raditi. 

 

Anita Lešić: Kad govorimo o graĊevinskim objektima tu spada svašta, nije to samo zgrada 

nego svakakvi objekti: Trg Lastovskog poklada, Šumska infrastruktura, Projekt Otvoreni 

muzej Lastovo, Izgradnja Doma umirovljenika i Vatrogasni dom kad se sve to zbroji doĊemo 

na ona 3.000.000,00. 

 

Anita Janĉić Lešić: Vatrogasni dom - lokacija? 

 

Leo Katić: Postojeća. Malo prije kad smo razgovarali o tehniĉkoj radioni, govorili smo o 

dijelu, kako je u postupku izmjena Zakona o vatrogastvu doć će do potrebe, a sve mora biti 

uskladišteno u smislu garaţirano, znaĉi dio će se raditi u postojećem prostoru, a dio opreme i 

sredstava u dijelu tehniĉke radione koja je opisno u Odluci Vlade u dijelu i za to namijenjena, 

prema tome neće se, osim krova u Ublima koji je neophodan, neće se graĊevinski ulagati nego 

smještati. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ovdje vidim za vodovod Pasadur, Zaklopatica, to je sve projektna 

dokumentacija što je naš trošak na Općini, a desalinizacija 50.000,00 kuna?  

 

Leo Katić: Temeljem Ugovora svake godine pa i ove, znaĉi postoji nešto što se zove 80:20, u 

svakom ugovoru kojeg mi imamo, tj. naša tvrtka s Hrvatskim vodama, odnos financiranja 

svega je 80:20, a tih 50.000,00 što govoriš to je tih 20%. 

 

Martina Bašić Ivĉević: To nije sad prebaĉeno na NPKLM? 

Leo Katić: Ništa još nije prebaĉeno na NPKLM, mi ne prebacujemo, mi govorimo o 

otvorenim stavkama, taj proraĉun je tu napisao da je naše uĉešće po tom ugovoru po toj 

investiciji 20 %. 
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Pavao Lagetar: A ovih 235.000,00 za Vodovod Portorus? 

 

Leo Katić: Vodovod Portorus je otvorena pozicija koja još nije zakljuĉena, mi Vodovod 

Portorus i Sozanj i Deponij nismo još zatvorili. Vodovod Portorus je našeg uĉešća koštao 

1.200.000,00 kuna, nije nas Portorus koštao 5,00 kn, naših 20 % u toj investiciji o kojoj 

govorimo je 1.200.000,00 kuna. Mi smo dosada podmirili svojih manje od 1.000.000,00 i 

ostao je nezatvorenih, nepodmirenih taj iznos koji tu piše. Vodovod Portorus je koštao 

6.000.000,00, 20 % je 1.200.000,00. 

 

Pavao Lagetar: A kako je onda u 2018. bilo 0,00? 

 

Anita Lešić: Zato što nismo platili ništa. Nismo imali s ĉim, pa se prebacuje u 2019. 

 

Anita Janĉić Lešić: Koliko je otprilike dospjelih a nepodmirenih obaveza? 

 

Anita Lešić: To će biti popriliĉno otprilike jer će se to vidjet u izvršenju. 

 

Leo Katić: To je negdje 750.000,00 kuna, mi smo raĉunali da ćemo to prodajom nekretnina 

uspjet. Odlukom vijeća bio je natjeĉaj, naţalost nekretnine se nisu prodale u smislu zemljišta 

na Pasaduru, mi bi s tom jednom ili dvije parcele riješili problem, meĊutim iako je bilo 

zainteresiranih i zato smo to i uĉinili, nisu se javili na natjeĉaj i nije pristigla niti jedna molba, 

i to vam mogu reć unaprijed da ćemo na sljedećoj sjednici donijet sigurno Odluku o 

ponovljenom natjeĉaju bar za jednu, da bi već u sijeĉnju mogli dio tih obveza mogli podmiriti, 

jer imamo problem da nas svi oni kojima nismo podmirili obveze mogu ovršit. Moramo 

uĉiniti sve da dio tih rashoda moţemo i podmirit. Govorimo o zemljištu, kuća se uspjela 

prodat. 

 

Anita Janĉić Lešić: Koliko je u prošlog godini došlo neplaniranih sredstava kao pomoći?  

 

Anita Lešić: Kao pomoći dobili smo 200.000,00 kuna nenamjenskih od Ţupanije i dobili smo 

još 200.000,00 al oni su namjenski za Deponij i za pomorsko dobro. I dobili smo od grada 

Korĉule 5.000,00 hvala im. 

 

Predsjednik Ilija Frlan zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Proraĉun Općine Lastovo za 

2019. godinu i projekcije za 2020. i 2021. godinu s pripadajućim aktima.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se sa sedam glasova „za“ i 

jednim glasom „suzdrţan“ donosi 

 

Proraĉun Općine Lastovo za 2019. godinu  

i projekcije za 2020. i 2021. godinu s pripadajućim aktima (u prilogu). 

 

AD 4. ANALIZA STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUĈJU OPĆINE 

LASTOVO U 2018. GODINI 

 

Korana Zavadlav ukratko izlaţe Analizu stanja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine 

Lastovo u 2018. godini. 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje Analizu stanja sustava 

civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo u 2018. godini. 
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Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se jednoglasno (s osam 

glasova „za“) donosi  

 

Analiza stanja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo u 2018. godini  

(u prilogu). 

 

AD 5. GODIŠNJI PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUĈJU 

OPĆINE LASTOVO ZA 2019. GODINU S FINANCIJSKIM UĈINCIMA ZA 

TROGODIŠNJE RAZDOBLJE 

 

Korana Zavadlav ukratko izlaţe Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na podruĉju 

Općine Lastovo za 2019. godinu s financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje. 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje Godišnji plan razvoja 

sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo za 2019. godinu s financijskim uĉincima 

za trogodišnje razdoblje. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se jednoglasno (s osam 

glasova „za“) donosi  

 

Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo za 2019. 

godinu s financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje (u prilogu). 

 

 

AD 6. VIJEĆNIĈKA PITANJA 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ne radi javna rasvjeta u Zaklopatici. 

 

Leo Katić: Problem je veliki, prije nekih desetak dana je došlo do prekida elektriĉne energije 

od ormarića Gusto, u dijelu radova koji se rade kod kuće Jurica, i tu je došlo do fiziĉkog 

prekida. Ekipa ne moţe popraviti kvar, prošli tjedan je trebao doć ĉovjek koji je to trebao 

locirat, nije došao, nije locirao. Mi smo traţili da se postavi taj dio ţice ispod donjeg dijela da 

se premosti taj dio, Hepovci to ne ţele jer mreţa mora biti ukopana i postoji problem. Kako je 

došlo do prekida tog kabela, koji je novi kabel, izmeĊu ormara Gusto do ormara dundo Ljubo 

Langver, ne radi se ni o starosti ni o zubu vremena. Naţalost se ne moţe premostit, oni 

obećavaju da će doći osoba koja ima aparat da utvrdi taj dio, jer je naţalost došlo do fiziĉkog 

oštećenja. 

 

Predsjednik Ilija Frlan je zakljuĉio raspravu i sjednicu Općinskog vijeća u 10:50 sati. 

 

 

Prema tonskom zapisu                       Predsjednik 

zapisnik napisala              Općinskog vijeća 

Korana Zavadlav             Ilija Frlan 

 

KLASA: 021-05/18-01/12 

URBROJ: 2145-02/01-18-2 

U Lastovu, 19. prosinca 2018. godine 
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Prilog: 

 Izmjene i dopune Proraĉuna Općine Lastovo za 2018. godinu i projekcija za 

2019. i 2020. godinu  

- Izmjene i dopune Plana razvojnih programa Općine Lastovo za razdoblje 

2018. - 2020. godine 

- Odluka o izmjeni Odluke o izvršavanju Proraĉuna Općine Lastovo za 2018. 

godinu 

- Izmjene i dopune Programa kapitalnih infrastrukturnih ulaganja i 

odrţavanja komunalne infrastrukture Općine Lastovo za 2018. godinu 

- Izmjene i dopune Programa javnih potreba u športu Općine Lastovo za 

2018. godinu 

- Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi Općine Lastovo za 2018. 

godinu 

- Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine Lastovo za 

2018. godinu 

- Odluka o izmjeni Odluke o financiranju politiĉkih stranaka iz Proraĉuna 

Općine Lastovo za 2018. godinu 

 Proraĉun Općine Lastovo za 2019. godinu i projekcije za 2020. i 2021. godinu 

s pripadajućim aktima 

- Plan razvojnih programa Općine Lastovo za razdoblje 2019. - 2021. godine 

- Odluka o izvršavanju Proraĉuna Općine Lastovo za 2019. godinu 

- Program graĊenja komunalne infrastrukture Općine Lastovo za 2019. 

godinu 

- Program odrţavanja komunalne infrastrukture Općine Lastovo za 2019. 

godinu 

- Program javnih potreba u sportu Općine Lastovo za 2019. godinu 

- Program socijalne skrbi Općine Lastovo za 2019. godinu 

- Program javnih potreba u kulturi Općine Lastovo za 2019. godinu 

- Odluka o financiranju politiĉkih stranaka iz Proraĉuna Općine Lastovo za 

2019. godinu 

 Analiza stanja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo u 2018. 

godini 

 Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Lastovo za 

2019. godinu s financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje 

 

 


